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Protokół Nr 58/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 13 kwietnia 2022 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wyborska Katarzyna – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie 

Biskupiej 

2. Przekwas Lidia – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego Oddziału Straży 

Ludowej w Pieraniu 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Spotkanie Komisji z dyrekcją placówek oświatowych (komisja wyjazdowa). 

3. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien o godz. 10.00 

otworzyła posiedzenie witając członków komisji.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Spotkanie Komisji z dyrekcją placówek oświatowych (komisja wyjazdowa). 

Komisja Oświaty odwiedziła dwie placówki Szkolne, tj. Szkołę Podstawową im. Pierańskiego 

Oddziału Straży Ludowej w Pieraniu oraz Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dąbrowie Biskupiej.  

Są to dwie, bardzo różne placówki, w Pieraniu ciasno i mało miejsca chociażby na 

wyeksponowanie pomocy dydaktycznych. Zauważyć można ogromny wysiłek dyrekcji i 

nauczycieli w zagospodarowywaniu każdego dostępnego "kawałka podłogi" a i placu wokół 

szkoły gdzie mają swoje miejsce chociażby "rury drgające" , warzywnik czy Nora Hobbita.  

Przed budynkiem szkoły w Pieraniu, jadąc drogą asfaltową po prawej stronie jest parking, na 

który zajeżdżają rodzice podwożąc swoje pociechy. Z parkingu, obecnie dzieci przechodzą tą 

samą drogą asfaltową do szkoły. Tu sugestia i zarazem prośba pani dyrektor by w siatce 

ogrodzeniowej zamontować furtkę, przez którą dzieci mogły by od razu przechodzić na teren 

szkoły. Stąd też, interpelacja Komisji Oświaty do pana Wójta by takową furtkę zainstalować.  

W Dąbrowie Biskupiej, budynek szkoły jest wielki i daje wiele możliwości. Nawet w piwnicy są 

klasy, w których odbywają się zajęcia logopedyczne czy zajęcia w pięknej sali do stymulacji 

sensorycznej dla dzieci z taką potrzebą poparta opinią, orzeczeniem poradni. Jest też klasa - 
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pracownia techniczna, której tylnią ścianę pomógł odmalować pan Modrzejewski, stwarzając 

obraz piwnicy gdzie harcują myszy, pomalowanie całej ściany maskuje jednocześnie rury 

grzewcze. Pięknie to wygląda. W tej pracowni technicznej jest też dużo sprzętu, jakieś 

wiertarki, wyrzynarki i podłoga. Podłoga w fatalnym stanie, obkruszający się beton, wymaga 

to interwencji. Pani dyrektor szuka środków, ale wiadomo fundusze mała a potrzeby duże. 

O ile w pozostałych klasach, podłogi są w stanie bardzo dobrym czy dobrym, to na 

korytarzach pewne wytarte już fragmenty też warto by powoli uzupełniać.  

Szkołę Podstawową w Ośniszczewku i w Parchaniu Komisja Oświaty odwiedzi w maju.  

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Pani Aneta 

Ebekozien podziękowała za komisję wyjazdową i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 13 kwietnia 2022 r., godz. 14.00. 

Protokołowała oraz Prowadzący posiedzenie 

Aneta Ebekozien 


